

C A P. XI.

An ACT for continuing certain parts of an Act passed in the last Session of the Legislature, intituled "An Act for establishing regulations respecting Aliens and certain subjects of his Majesty who have resided in France, coming into this Province, or residing therein; and for empowering his Majesty to secure and detain persons charged with or suspected of High Treason, and for the arrest and commitment of all persons who may individually, by seditious practices, attempt to disturb the Government of this Province."

[*Expired.*]

C A P. XI.

ACTE pour continuer certaines parties d'un Acte passé dans la dernière Session de la Législature, intitulé, "Acte qui établit des réglemens concernant les Étrangers et certains sujets de Sa Majesté, qui, ayant résidé en France, viennent dans cette Province, ou y résident: et qui donne pouvoir à Sa Majesté de s'assurer et détenir des personnes accusées ou soupçonnées de haute trahison: et pour l'arrêt et emprisonnement de toutes personnes qui peuvent individuellement, par des pratiques séditieuses, tenter de troubler le Gouvernement de cette Province."

[*Expiré.*]